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Yrkande om projektdirektiv för åtgärdsplan TKE  

 

Det projektdirektiv som föreslås har uppenbara brister. Vi är, precis som tidigare, mycket 

tveksamma till den här typen av ad hoc-lösningar.  

 

Att i skarp kontrast till centrala linjer i både program och ägardirektiv lägga löpande 

utredningsuppdrag av stor omfattning på Stadshus AB, som saknar både kapacitet och djupare 

sakkunskap för en sådan uppgift, är i våra ögon olämpligt.  

 

Det sänder inkonsekventa styrsignaler och blir påtagligt störande för den fortsatta 

uppbyggnaden av TKE-klustret. Därmed riskerar resultatet, vad gäller hela stadens förmåga 

att hantera stora evenemang, att bli kontraproduktivt.   

 

Det rimliga vore i stället att, å ena sidan, låta klustermodern Göteborg & Co ta den aktiva roll 

som bolaget ges i program och ägardirektiv, samt att, å andra sidan, låta Stadshus AB ta den 

strategiskt övervakande roll som koncernmodern vanligtvis har. Stadshus AB ska följa upp, 

granska och i större frågor avgöra, men ska inte göra ett löpande utredningsarbete som sköts 

bättre på annat håll. 

 

Vi menar därför att förslaget till projektdirektiv för åtgärdsplan TKE, som är bilagt 

tjänsteutlåtandet, behöver justeras i enlighet med det S-yrkandet som lades till Stadshus AB:s 

styrelsemöte 2018-05-07. 

 

 

Förslag till beslut i styrelsen för Göteborgs Stadshus AB 

 

Att  uppdra åt vd i Stadshus AB att justera förslaget till projektdirektiv för 

åtgärdsplan TKE i enlighet med det S-yrkande som lades till Stadshus AB:s 

styrelsemöte 2018-05-07 

 

Att med de justeringar som vd ska göra, godkänna projektdirektiv för åtgärdsplan 

TKE  


